
Referat nummer 6-2010
Telefonmøte, 02.08.10 klokken 19:00-2135
Deltakere: Arne Løland, Bjørn Wæhre, Grete Olavessen, Torill Johannessen, 
Enisa Ibrahimi, Elin Hansen, og Trude Holmen.
Fravær:Ellinor Selvik
Sak 
38-10 Godkjenning av innkalling og forslag til saksliste
Vedtak Godkjent

39-10 Godkjenning av referat fra forrige møte
Vedtak Godkjent

40-10 Status utstillinger
Vedtak Neste er valp/veteranshowet og deretter kommer Gullvåg.

Kontakten og gjennomføring av avtalen med nåværende sponsor er 
problematisk, og sponsoravtalen ser derfor ut til å gå ut. Vi prøver å få ny 
sponsoravtale og jobber med dette.

Katalog til Gullvåg trykkes på samme trykkeri som tidligere, vi har penger til 
gode der.

41-10 Dogs4All. Status
Vedtak På grunn av ferieavvikling er det ikke så mye nytt. 

Sissel Vaksvik har sendt Elin en liste med folk som kan hjelpe til. 
Opp og nedrigging av standen–vi trenger en ansvarlig for dette.
Vise film? Det må bestilles inngangskort og parkeringstillatelse.
Elin kan eventuelt dra.

42-10 Websiden. Fornye oss?
Vedtak Hjemmesiden har vært ganske lik i noen år nå. Vi tar opp med Webmaster 

muligheten for fornyelse av siden. 
Hva ønsker vi oss egentlig? Vi tenker på dette til neste møte.

43-10 Kritikker 

Vedtak Enisa har tatt en del skriving etter Ingrid.
Iris Antonsen har skrevet en god del, og tar gjerne mer.
Når kritikkskriverne er ferdig med å skrive skal de ta vare på kritikkene i ett 
år, og så kan de kaste dem.

44-10 Arbeid i Styret og klubbens arrangement.
Vedtak Når medlemmer fra styret/utstillingskommiteen er tilstede på 

arrangementer må de forvente å arbeide for klubben. Bedret 
kommunikasjon om hvem som skal gjøre hva, samt at de lokale kreftene 
bidrar i større grad, gjør at vi håper arbeidsfordelingen går lettere i 
framtiden.

45-10 Miljøtiltak 
Vedtak Vi sender ut mail til klubbkontaktene og gjør dem oppmerksom på 

muligheten for å søke om midler.

46-10 Årbøker

Vi ønsker ikke å bestille for mange bøker. Vi må sjekke pris og 



opplagsstørrelse. Kunne vi lagd en elektronisk bok først og så siden tatt 
bestillinger?

47-10 Eventuelt
Agilty-årskonkurransen 2009 ble ikke delt ut på GF som den 
skulle vært.

Vedtak Styret beklager dette. Trude har regnet ut fjorårets vinnere. Hun kommer 
også med forslag til hvordan vi kan gjøre dette bedre i framtiden.

Ref: Trude Holmen 22.08.2010  


